
ZAPISNIK 
 

3. seje Sveta staršev dne 21.01. 2013, 
s pričetkom ob 18. uri v prostorih šolske knjižnice 

 
Prisotni: Arty Rodošek, Edita Kante, Darja Kozar, Mateja Logar Bezjak, Tanja 
Miličič, Jurij Kante, Tatjana Maček, Vladimir Stoper,  Borut Gostenčnik, Natalija 
Oprešnik, Maja Ravnjak 
Odsotni: Peter Ambrožič, Maja Plajnšek, Rado Svenšek, Brigita Lep , Aleksander 
Županek , Tomaž Čeplak, 
 
DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 2. seje 
2. Predstavitev aktivnosti šolskega sklada 
3. Izvedba ankete CŠOD (Center šolskih in obšolskih dejavnosti) 
4. Razno 
 
Predsednik Sveta staršev, g. Borut Gostenčnik, je pozdravil prisotne in predstavil dnevni red, 
ki je bil soglasno potrjen.  
 
SKLEP 1: Dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 

K1 
 
Predsednik je prebral sklepe 2. Seje Sveta staršev in predlagal potrditev zapisnika. Zapisnik 
je bil potrjen. 
Odprto je ostalo vprašanje ali se je g. Županek oglasil pri učiteljici Čeh z namenom, da 
ugotovi ali učiteljica prehitro uvaja učno snov, saj precej učencev ne sledi učnemu procesu. 
Odgovor bo podan na naslednji seji, saj je g. Županek odsoten z opravičilom. 
Istočasno smo vprašanje s pretekle seje, ali se lahko uporablja mleta kumina namesto cele 
ugotovili, da naj ravnatelj sicer govori z organizatorko prehrane, vendar ne vidimo več 
problema, saj  izhajamo, da otroci v večini  kumine ne marajo  in enostavno ne moremo 
doseči, da se kumini v celoti izognemo. Vseeno bomo počakali še na ravnatelja in njun 
razgovor z organizatorko hrane. 
 
SKLEP 2: Zapisnik 2. Seje je bil soglasno potrjen 
 

K2 

 
g. Gostenčnik prisotne seznani z aktivnostmi šolskega sklada.  Prisotni so dobili 
pregled zbranih sredstev do 31.12. 2012. Predlog je, da naj bo poročilo dostopno na 
spletni strani OŠ Kamnica. To mora urediti šolski sklad OŠ. 
 
Sklep 3: Predlog bo podan predstavnikom šolskega sklada. 
 

K3 

 
G. Gostenčnik je prebral anketo CŠOD, katero smo člani sveta staršev skupaj 
izpolnili.  
SKLEP 3: Izpolnjena anketa se vrne na CŠOD. 
 



K4 

 
K4/1 Starši so prosili, da ga. Jasna Žic  učitelje seznani, da lahko starši prispevajo v šolski 
sklad več kot 1 €. Ni omejeno zgolj na 1 € mesečno, lahko tudi več. 
 
K4/2 Starše je zanimalo ali je kje evidentirano, koliko sredstev je bilo zbranih izključno s 
prodajo koledarjev. Prav tako jih zanima ali obstaja evidenca naknadne prodaje po razredih.   
 
K4/3 Starši prve triade so prosili, da bi učiteljice in učitelji v beležke otrok napisali ali so 
prejeli kakšen denar od otroka (npr. za ekskurzije, predstave,...). S tem bi starši tudi imeli 
pregled ali je otrok učitelju/ici denar predal. 
 
K4/4 Starši naj na šolski sklad podajo predloge v zvezi s predvideno porabo zbranega 
denarja. S tem bi želeli  pridobiti čim  več idej. 
 
V Kamnici, 21. 1. 2013 
 
Sestanek je bil zaključen ob 19. uri. 
 
 
Zapisala:         Predsednik sveta staršev 
Natalija Oprešnik                  Borut Gostenčnik 


